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Vergaderingen 
De Sportraad kwam 4 keer bij elkaar.  
Daarnaast waren er ook nog 5 vergaderingen van het DB.  
 
 
Afmelding 
Golfclub Midden-Brabant heeft zich afgemeld als lid van de Sportraad. 
 
 
Sportprijzen 
Op vrijdag 27 januari werden tijdens het Sportgala de sportprijzen van 2022 uitgereikt.  
Iedereen was zeer enthousiast. Het was het beste Sportgala ooit. 
Kort samengevat door Edwin Kleiboer: Mooi evenement, mooie winnaars, mooie beeldjes. 
 
De winnaars waren: 
 
Sportvrijwilliger  Peter Vingerhoets 
Sporter   Teun van Pelt 
Sportploeg  Biks Shots Heren 1 – De Beekse Buffels 
Sporttalent  Jesse Reijans 
Gehandicaptensport Nard Boers 
Sportvereniging  Organisatie Vrijthof-Vrijthof Bike Challenge 
 
 
Naamgeving vergadering 
In de vergadering van maart werd besloten om de vergaderingen van de Sportraad niet meer 
‘Bestuursvergadering’ te noemen, maar ‘Sportraad vergadering’.  
 
 
Presentatie positief Jeugdbeleid  
In de vergadering van maart hebben Angela van Hooft en Tessa de Graaf een presentatie gegeven 
over positief jeugdbeleid. 
 
 
Collecte Fonds Gehandicaptensport 
Ondanks het feit dat Edwin Kleiboer nieuwe collectebussen had besteld, werd er maar € 1195,10 
opgehaald. Er waren erg weinig collectanten.  
Complimenten aan hen die wel langs de deuren gegaan zijn. 
We collecteren als Sportraad al 35 jaar. 
 
 
Nieuwe padel banen DTV Zandligt 
De nieuwe padel banen van DTV Zandligt zijn op 25 juni geopend.  
Dat heeft al meteen geresulteerd in meer dan 100 nieuwe leden.  
 
 
Nieuwe atletiekbaan voor Achil ’87 en 3x3 Outdoor Court voor Biks Shots 
De nieuwe atletiekbaan van Achil ’87 en het 3x3 Outdoor Court van Biks Shots zijn op zaterdag 16 
september 2023 officieel in gebruik genomen. 
Het zijn mooie banen geworden. Het was een prachtige dag met veel belangstelling. 
 
 
Bijeenkomsten vertrouwenscontactpersonen 
We kunnen terug kijken op 2 geslaagde bijeenkomst van de Vertrouwenscontactpersonen op 17 april 
en 30 november.  



 
 
Actief Hilvarenbeek 
In de vergadering van maart presenteerde Karin Schepers het jaarplan voor 2023.  
Sport en bewegen en cultuur activiteiten voor alle doelgroepen. 
Het doel voor 2023 wordt het verbeteren van de communicatie.  
 
In de loop van het jaar ging Nationale Diabetes Challenge (NDC De Beekse Wandelchallenge 2023) 
van start met 2 groepen op dinsdag en donderdag; 20 weken wandelen. 
 
Tijdens de vergadering van mei werd de film van de Koningsspelen vertoond. 
Aan de Koningsspelen deden 1200 kinderen mee. 
 
In de vergadering van september gaf Karin Schepers uitleg over de lopende activiteiten: 
 
De promotiefilm van harmonie Concordia werd vertoond aan de aanwezigen. 
Deze film is bedoeld om basisschool kinderen te stimuleren om muziek te maken. 
 
Sjors Sportief en Creatief heeft de kick-off voor het nieuwe seizoen gehad. 
Binnen een week tijd waren er al 224 aanmeldingen. In november was dat aantal opgelopen tot 333. 
 
Op 15 september heeft R-Newt weer Glow-in-the-Dark georganiseerd van de groepen 7 en 8 van het 
bassiorderwijs en groepen 1 en 2 van het voortgezet onderwijs om de kinderen kennis te laten maken 
met R-Newt. Daar hebben 68 jongeren aan deelgenomen. 
 
De gezondheidsmarkt is een geweldig succes geworden met ruim 200 deelnemers.  
 
 
Accommodatie visie 
ICS is ingehuurd voor de begeleiding van het proces. 
 
Op 23 mei is er een bijeenkomst geweest waarvoor de Sportraad werd uitgenodigd maar de 
verenigingen niet. Daar is verder weinig uitgekomen. 
 
Op dinsdag 21 november is er een bijeenkomst geweest waarvoor ook alle verenigingen waren 
uitgenodigd. Het resultaat blijft een beetje wazig.  
 
Verder blijft het vrijwel onmogelijk om contact met de gemeente te krijgen over dit verhaal. 
 
 
Club van de maand  
In de vergadering van maart gaf Jan Hein van der Schoot een presentatie over Hilvaria 3.0. 
 
In de vergadering van mei gaven Wilma van Gompel en Malou Deenen een presentatie over VC De 
Hilver. 
 
In de vergadering van september hield Frans Bruinsma een goed verhaal over RKDSV.  
 
In de vergadering van november heeft Chris Heutink een presentatie gegeven over Hockey Club 
Hilvarenbeek.  
 
 
Subsidies overheid 2023-2026 
Dit wordt het Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA) genoemd.  
De aanvraag van de gemeente is goedgekeurd. De budgetten zijn er.  
Actief Hilvarenbeek geeft uitvoering aan de verdeling van de gelden. 
 
 
Presentatie Sportclub APK  
In de vergadering van november gaf Nabil Bouchlal van Sportservice Noord-Brabant een presentatie 
over Sportclub APK.  
 
 
 
 


